
Protokół Nr 36

Z posiedzenia Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego które odbyło się w dniu 

3 września 2014r.

Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Janusz Getka -  przewodniczący komisj i

2. Krzysztof Kłębek -  członek
3. Edward Kryszkiewicz -  członek
4. Bogdan Kujawski -  członek

5. Zbigniew Stańczak -  członek
6. Justyna Wątorska -  Parzydło -  członek

W posiedzeniu komisji uczestniczyli także - Prezes i Naczelnik OSP Lasków, pan Michał Strzelecki 
a także pan Wójt -  Tadeusz Bulik.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał pan Janusz Getka, powitał zebranych i przedstawił porządek 
obrad.:

1. Rozpatrzenie podań.

2. Sprawy różne.

Ad. 1 Przewodniczący komisji odczytał podanie OSP Lasków o pomoc finansową na zakup 
samochodu gaśniczego w wysokości 15 000,00 zł.

Samochód który zamierza zakupić jednostka sprowadzony został z Francji. Jest to samochód z 1996r. 

przejechane ma 9 000 km, i zbiornik wodny o pojemności 3 000 litrów wody. Samochód wyceniony 
jest na 115 tyś. zł. Na zakup samochodu jednostka posiada na obecną chwilę środki w wysokości-  
65 tyś.zł.

Po wysłuchaniu wypowiedzi Zarządu OSP Lasków członkowie komisji uznali, że zakup samochodu 
jest jak najbardziej zasadny i jednogłośnie zawnioskowali o przyznanie dofinansowania w kwocie 
15 000,00 zł na ten cel.

Nawiązując do sprawy zakupu samochodu pan Wójt wyjaśnił, że musi zostać zachowana procedura 
związana z zamówieniami publicznymi.

■ zamontowanie lampy oświetlenia ulicznego.

Po dokonaniu wizji w terenie członkowie komisji stwierdzili, że zamontowanie lampy jest zasadne. 
Temat został przekazany do Pan Wójta.

Ad. 2 W sprawach różnych ponownie powrócono do podań:

- cukierników o zmianę w  regulaminie utrzym ania czystości i porządku na terenie gminy.

Pan M ichał Strzelecki wyjaśnił, że wszyscy wnoszący podania o obniżenie stawek za 

opróżnianie pojemników 11001 nie korzystają i nie są zobligowani do korzystania z tych 

pojemników. Pan Strzelecki poinform ował że obecnie prowadzone są prace nad zmianą



ustawy o otrzymaniu C2ystośei i porządku w gminach i kwestia obowiązku korzystania z 

gminnego systemu gospodarowania odpadami przez przedsiębiorców może ulec zmianie.

Po przeanalizowaniu powyższego tem atu członkowie komisji w nioskują o odrzucenie 

wniosku o zmiany w  Regulaminie utrzym ania czystości i porządku na terenie Gminy oraz 

obniżeniu stawek za pobór i gospodarowanie odpadami komunalnymi z nieruchomości 

niezamieszkanych podejmując następujące stanowisko:

Stanowisko Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego

W spawie odrzucenia wniosku o zmiany w  Regulaminie utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Dąbrówka oraz obniżenia stawek 

za odbiór i gospodarowanie odpadami komunalnymi z nieruchomości niezamieszkanych.

W odpowiedzi na prośbę o zmianę Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Dąbrówka w § 2 ust. 2 polegającej na wykreśleniu obowiązku posiadania pojemnika na odpady dla 
obiektów handlowych, usługowych itp., Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego 
informuje, że taka zmiana nie jest możliwa, ponieważ byłoby to sprzeczne z ustawą o utrzymaniu 
czystości i porządku w gminach -  art. 4 ust. 2 pkt 2).

Przyjęte przez Radę Gminy Dąbrówka miesięczne stawki za opróżnianie pojemnika 11001 250zł i 360 

zł dotyczą dwukrotnego opróżnienia pojemnika w miesiącu, więc w przypadku segregacji koszt 

jednostkowego opróżnienia wynosi 125 zł a w przypadku oddawania odpadów zmieszanych 180 zł. 

Ponadto przedsiębiorcy mają obowiązek korzystania z gminnego systemu odbioru odpadów 
komunalnych pochodzących z pojemników przeznaczonych dla klienta /lub pracowników. Pozostałe 
odpady generowane w związku z prowadzoną działalnością produkcyjną, usługową lub handlową 

powinny być odbierane na podstawie indywidualnej umowy z dowolnym podmiotem, który 
posiada do tego uprawnienia. Większość przedsiębiorców na terenie Gminy Dąbrówka w związku z 
wielkością swojego zatrudnienia zobligowana jest jedynie do posiadani pojemnika 1201 w ramach 

systemu odbioru odpadów komunalnych, którego koszt wynosi odpowiednio 40 zł za odpady 
segregowane i 70 zł za niesegregowane za opróżnienie dwa razy w miesiącu.

Podania do Rady Gminy Dąbrówka w sprawie obniżenia stawek za opróżnianie pojemników 11001 

zostały złożone przez podmioty, które nie korzystają i nie są zobligowane do korzystania z takich 
pojemników, ponieważ w ramach gminnego systemu gospodarowania odpadami powinny być 

oddawane odpady związane jedynie z zatrudnieniem i odpadami od klienta a nie odpady produkcyjne. 

W związku z powyższym wnioski zawarte w pismach są bezprzedmiotowe.

W związku z prowadzonymi pracami nad zmianą ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w 

gminach kwestia obowiązku korzystania z gminnego systemu gospodarowania odpadami przez 
przedsiębiorców może ulec zmianie. W pracach nad projektem uwzględniono możliwość ograniczenia 

przez Radę Gminy objęcia systemem tylko części nieruchomości niezamieszkanych w zależności od 

ich charakteru, a także przewidziano przypadki kiedy przedsiębiorca nie będzie musiał ponosić 
dodatkowych kosztów, kiedy wykonuje działalność na terenie nieruchomości zamieszkanej. 
Ewentualne prace nad zmianami dotyczącymi gospodarowania odpadami komunalnymi z 

nieruchomości, na których prowadzona jest działalność gospodarcza będą podejmowane po 
wprowadzeniu zmian do ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach.
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- podań w sprawie oświetlenia ulicznego.

Odnośnie oświetlenia ulicznego przy trasie w Trojanach, Wójt poinformował, że w dalszym ciągu 
prowadzone są rozmowy tej sprawie z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad. Wiadomym 
jest że nie będzie konieczności wybudowania solarów do oświetlenia niektóiych odcinków tej trasy.

W związku z powyższym członkowie komisji jednogłośnie opowiedzieli się aby zarezerwowane na 
ten cel środki w budżecie gminy -  kwota 15 000,00 zł zostały po części przeznaczone na budowę 
oświetlenia ulicznego w Zaścieniach na zakręcie w kierunku Chruściel a środki niewykorzystane 

przeznaczyć na budowę oświetlenia ulicznego w Ludwinowie.

Ponadto Wójt poinformował, że zostały złożone na ZUD projekty na budowę oświetlenia ulicznego 
w Dręszewie przy ulicy Zakole , w Laskowie przy ulicy Wspólnej i w Ludwinowie.

Przewodniczący komisji zapytał jak przedstawia się sprawa dotycząca progu zwalniającego we 
Wszeborach.

Pan Wójt odpowiedział, że próg zostanie położony przy budowie chodnika.

Na tym protokół zakończono.
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